
AK Parti Gençlik
Kollarında ayrılık

OsmaniyeAK Parti Gençlik
Kolları İl Başkanı Ömer

Faruk Bozkan, 5 yıldır sürdür-
düğü görevinden ayrıldığını
açıkladı. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde Kaymakam Erdinç

Dolu’nun eşi Şenay Yerli Dolu,
‘‘Kadirli Kadın Buluşmaları’’
Projesi kapsamında Tozlu ve Te-
keli Köylerinde kadınlarla bu-
luştu. � Sayfa 5’te

Osmaniye Sağlık İLMüdür-
lüğü tarafından er ve erbaş-

lara yönelik cinsel sağlık üreme
sağlığı ve üreme hakları konula-
rında seminer verildi.

� Sayfa 3’te...

Osmaniye Ülkü Ocakları İl Başkanlığı'nda bayrak değişimi töreni ger-
çekleştirildi. Ülkü Ocakları Eğitim ve Kültür Vakfı Genel BaşkanıAhmet

Yiğit Yıldırım'ın katılımıyla düzenlenen törende, Burak Bulut başkanlık görevini
Mehmet Çağatay Geçeroğlu'na devre�i.ÜlküOcaklarında düzenlenen programda
Genel Başkan Ahmet Yiğit Yıldırım, yeni İl Başkanı Mehmet Çağatay Geçeroğ-
lu'na görevinde başarılar diledi. Görev süresi boyunca teşkilata liderlik eden
Burak Bulut, görevini devre�iği Geçeroğlu için hayırlı olsun temennilerinde bu-
lundu.

� Sayfa 3’te...

Çona’da 36 köy konutu Ocak’ta tamamlanıyor

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”

GÜNLÜK MAHALLİ SİYASİ GAZETE www.akdenizgazetesi.com
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TBMM İnsan Haklarını İnceleme Komisyonu Başkanı ve AK Parti Osmaniye Millet-
vekili Derya Yanık, İnsan Hakları Evrensel Beyannamesi'nin kabulünün 76. yıl dö-

nümü ve İnsan Hakları Günü dolayısıyla açıklamalarda bulundu.Yanık, İnsan Hakları
Evrensel Beyannamesi'nin 1948'de kabul edildiğini; Türkiye'nin de 1949 yılında beyanna-
meye ilk imza atan ülkelerden biri olduğunu kayde�i. � Sayfa 3’te...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, şehit Jandarma Er Ergün Çarpanalı’nın ailesini ev-
lerinde ziyaret e�i. Yılmaz, vatani görevini yaptığı Hakkari Çukurca da Pirinççeken Ka-

rakoluna 19.11.1993 tarihinde bölücü terör örgütü mensuplarınca yapılan silahlı saldırıda ağır
yaralanarak tedavi görmek üzere kaldırıldığı DiyarbakırAskeriHastanesinde 21Kasım 1993 ta-
Ziyaret sırasında Kur'an-ı Kerim okundu ve Şehitler için dua edildi. Ziyare�e Aile ve Sosyal
Hizmetler İl Müdür Yardımcısı Ali Kılıçkeser de yer aldı. Ziyaret sırasında Kur'an-ı Kerim
okundu ve Şehitler için dua edildi. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, yapımı devam eden Çona Köy Konutlarında inceleme ve denetlemelerde bulundu. Vali Yılmaz’ın
inceleme ziyaretinde KaymakamAdayı Mücteba Gürz, İl Özel İdaresi Genel Sekreteri Hamit Coşkun,AFAD İl MüdürüMehmetAlboğa

ile Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Müdürü Hamdi Görkem Gençtürk de yer aldı. Vali Yılmaz, incelemelerinin ardından yaptığı açıkla-
mada, “Çona Köyümüzde köy deprem konutlarımızın yapıldığı alandayız. Burada, aynı Dereli’de olduğu gibi hafif çelik yapı üzerine, brüt 110
metrekare, net 100metrekare konutlarımız gerçekten lüks, hemşerilerimizin rahat edebileceği konforlu bir şekilde yapılıyor. Burada alan da çok
iyi seçilmiş. Ocak ayının sonuna kadar 36 konutumuzu bitirmeyi hedefliyoruz, hızlı bir şekilde tamamlayıp hemşerilerimizin hizmetine suna-
cağız. Bu konutların yapımını üstlenen yüklenici firmaya, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığımıza, Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği İl Müdürlüğümüze, altyapısını yapan İl Özel İdaremize çok teşekkür ediyoruz. Hak sahibi bütün hemşerilerimizi en kısa zamanda
konutlarına kavuşturmayı hedefliyoruz. Gayretle gece gündüz demeden çalışıyoruz. Yüklenici firmalarımız da en hızlı şekilde tamamlamak
için yoğun bir gayret içinde çalışıyorlar” dedi. Kaynak: Valilik

Er ve erbaşlar için sağlık
semineri düzenlendi

Vali Yılmaz’dan, şehit ailesine ziyaret

Derya Yanık’tan BM'ye
"yeni sistem" çağrısı

Köylerde KADES
uygulaması tanıtılıyorÜlkü Ocakları İl Başkanlığı'nda

Bayrak Değişimi
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Antalya'da boş
bir arazideki tahta
parçalarından çıkan
yangın, itfaiye ekip-
lerinin hızlı müda-

halesiyle kısa sürede
söndürüldü.

Yangın, saat
10.30 sıralarındaAn-
talya'nın Kepez il-

çesi Mehmet Akif
Ersoy Mahallesi
6013 Sokak üzerinde
meydana geldi. Edi-
nilen bilgilere göre,

boş bir arazide bulu-
nan tahta parçaları
henüz belirleneme-
yen bir nedenle yan-
maya başladı.
Yangını fark eden
çevredeki vatandaş-
lar, durumu hemen
112 Acil Çağrı Mer-
kezi'ne bildirdi.
İhbar üzerine olay
yerine gelenAntalya
Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Daire
Başkanlığı ekipleri,
yangına hızlamüda-
hale ederek alevleri
kısa sürede sön-
dürdü.

Kaynak: İHA

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
yapımı devam eden
Dereli Köy Konutla-
rında inceleme ve
denetlemelerde bu-
lundu.

Vali Yılmaz’ın
inceleme ziyare-
tinde Kaymakam
Adayı Mücteba
Gürz, İl Özel İdaresi
Genel Sekreteri
Hamit Coşkun,
AFAD İl Müdürü
Mehmet Alboğa ile
Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği İl
Müdürü Hamdi
Görkem Gençtürk

de yer aldı.
Vali Yılmaz, in-

celemelerinin ardın-
dan yaptığı
açıklamada, “Şu
anda Dereli Köyü-
müzde hafif çelik
yapı üzerine yapı-
lan köy konutları-
mızın olduğu
alandayız. İnşallah
Ocak ayı sonuna
kadar teslimini ger-
çekleştirmeyi plan-
l ı y o r u z .
Konutlarımız çok
sağlam, depreme
dayanıklı ve hem-
şehrilerimizin rahat
edebilecekleri şe-

kilde yapılıyor. Bu
konutları hızlı bir
şekilde tamamlayıp
hemşehrilerimize
teslim etme gayreti
içinde çalışıyoruz.
İnşaatın altyapı hiz-
metleri İl Özel İda-
remiz tarafından
gerçekleştirilmekte-
dir. Burada 26 ko-
nutun %75’i
tamamlanmış du-
rumda, iki konut
daha ekledik, onla-
rın da temeli atıldı,
başlandı. Buradaki
bütün konutları-
mızı inşallah Ocak
ayında teslim ede-

ceğiz. Konutlarımı-
zın şimdiden hayırlı,
uğurlu olmasını dili-
yorum. Yüklenici
firmaya, Çevre, Şe-
hircilik ve İklim De-

ğişikliği İl Müdürlü-
ğümüze, Çevre, Şe-
hircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlı-
ğımıza teşekkür edi-
yoruz. Böyle

konforlu konutları-
mızı hemşehrileri-
m i z e
kazandırdığımız için
mutluyuz” dedi.

Kaynak Valilik

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) tarafından
Erasmus+ Öğrenci-
Öğrenim ve Hare-
k e t l i l i ğ i
bilgilendirme top-
lantısı düzenlendi.

OKÜ Dış İlişki-
ler Birimi organi-
zasyonunda 15
Temmuz Şehitler
Amfisindeki etkin-
lik, öğrencilere
Erasmus+ programı
kapsamında sunu-
lan öğrenim ve staj
imkanları hakkında
detaylı bilgiler veri-
lerek uluslararası
deneyim kazanma
fırsatları anlatıldı.

Rektör Danış-
manı ve Dış İlişkiler
& Erasmus Kurum

Koordinatörü Doç.
Dr. Ceyhun Yükse-
lir, yaptığı açılış ko-
nuşmasında, yurt
dışında eğitim al-
manın ve farklı kül-
t ü r l e r i
deneyimlemenin
önemini vurguladı.

Yükselir, Eras-
mus+ programının
öğrencilere sadece
akademik açıdan
değil, kişisel geli-
şim, kültürel farkın-
dalık ve uluslararası
bakış açısı kazan-
dırma açısından da
büyük katkı sağla-
dığını ifade e�i.

Etkinlik kapsa-
mında, Erasmus+
programının detay-
ları, başvuru süreci,
uluslararası ortak

üniversitelerle yapı-
lan iş birlikleri ve
staj imkanları hak-
kındaki sunumlar,
OKÜ Dış İlişkiler
Birimi akademik
personeli Öğr. Gör.
Funda Özbakır,
Öğr. Gör. Dr. Gök-
sel Coşkun ve Öğr.
Gör. M. Gökberk
Çapraz tarafından
gerçekleştirildi.

Toplantı, soru-
cevap bölümü sona
erdi.

Bu arada, Eras-
mus+ Öğrenci-Öğ-
renim ve Staj
Hareketliliği Bilgi-
lendirme Toplantı-
sının Kadirli ve
Düziçi’nde devam
edeceği belirtildi.

Kaynak: OKÜ

Osman i ye ' d e
jandarma ekipleri,
sahte altın satıldığı
bilgisi üzerine bir iş
yerine operasyon
düzenledi.

Yapılan ara-
mada, piyasa değeri
1 milyon 600 bin TL
değerinde izinsiz
basılmış 310 çeyrek
altın ele geçirildi.

Osmaniye İl Jan-

darma Komutanlığı
ekipleri, kaçakçılıkla
mücadele çerçeve-
sinde sahte altın sa-
tıldığı bilgisi üzerine
bir iş yerine operas-
yon düzenledi.

Kentmerkezinde
Ö.B.D.'nin iş ye-
rinde yapılan ara-
mada Darphane ve
Damga Matbaası
Genel Müdürlüğü-

nün izni dışında ba-
sıldığı belirlenen pi-
yasa değeri yaklaşık
1 milyon 600 bin
Türk Lirası olan 310
çeyrek altın ele geçi-
rildi.

İş yeri sahibi
Ö.B.D. ifadesinin
alınmasının ardın-
dan serbest bıra-
kıldı.

Kaynak: İHA

Jandarma tarafından izinsiz basılan altın ele geçirildi

Medipol Bahçelievler Has-
tanesinden Gastroenteroloji
Uzmanı Prof. Dr. Murat Sarı-
kaya, huzursuz bağırsak sen-
dromunun toplumda sık
görülen bir hastalık olduğunu
belir�i.

Medipol Sağlık Grubun-
dan yapılan açıklamada gö-
rüşlerine yer verilen Prof. Dr.
Murat Sarıkaya, hastalığın
semptomlarının doğru şekilde
tanımlanmasının ve tedavi
edilmesinde büyük öneme
sahip olduğunu ifade e�i.

Sarıkaya, toplumda ol-
dukça yaygın görülen bu
fonksiyonel bağırsak hastalığı-
nın, özellikle karın ağrısı ve
bağırsak alışkanlıklarında de-
ğişiklikler ile kendini gösterdi-
ğini belir�i.

Hastalığın doğru şekilde
teşhis edilmesinin önemini
vurgulayan Sarıkaya, tedavi
sürecinde bireyselleştirilmiş
yaklaşımların hastaların
yaşamkalitesini büyük ölçüde
iyileştirdiğini kayde�i.

Sarıkaya, bu sendromla il-
gili doğru beslenme alışkan-
lıkları, stres yönetimi ve ilaç
tedavilerinin hastaların semp-
tomlarını hafifletebileceğine
dikkati çekti.

Huzursuz bağırsak sen-
dromunun toplumda yaygın
görülen bir hastalık olduğu-
nun belirten Sarıkaya, "Hasta-
lığın en önemli belirtisi
tekrarlayan karın ağrısıdır. Bu
ağrıya, bağırsak alışkanlıkla-
rında değişiklik eşlik eder. Ka-
bızlık veya ishal gibi durumlar
birbirini takip edebilir ya da
sadece ishal görülebilir. Top-
lumun yüzde 10 ila 15'lik kıs-
mını etkileyen bu hastalık,
özellikle kadınlarda ve genç-
lerde daha sık görülüyor.

Huzursuz bağırsak sen-
dromu, bir dışlama tanısıdır.
Diğer hastalıklar elendikten
sonra karın ağrısı ve bağırsak
alışkanlıklarındaki değişiklik-
lere bakarak bu teşhisi koyabi-
liyoruz." değerlendirmesini
yaptı

Huzursuz bağırsak sen-
dromunun çölyak hastalığı ve
inflamatuvar bağırsak hasta-
lıkları gibi rahatsızlıklarla ka-
rışabileceğini vurgulayan
Sarıkaya, hastanın ayrıntılı öy-
küsünü alıp fiziksel muayene
ve laboratuvar testleri yaptık-
larını, karın ağrısının son 6 ay
içinde başlamış, son 3 aydır
devam ediyor ve haftada en az
bir kez yaşanıyor olması has-
talığın tanısı için önemli kri-
terler arasında yer aldığının
altını çizdi.

Tedavinin hastadan has-
taya değiştiğini vurgulayan
Sarıkaya, "Her hastanın semp-
tomu farklıdır. Kabızlık yaşa-
yan hastalara çözünür lif
desteği sağlıyoruz. Bu yeterli
olmazsa bağırsak yumuşatıcı
ya da hareketlendirici ilaçlar
öneriyoruz. Karın ağrısı olan-
larda spazm giderici ilaçlar
kullanıyoruz. İshal duru-
munda ise bağırsaktan emil-
meyen antibiyotikler ve
bağırsağın hareketlerini yavaş-
latıcı ilaçlar tercih ediyoruz.
Ayrıca, hastalık stresle yakın-
dan ilişkili olduğu için uyku
düzeni, fiziksel egzersiz ve
stresten uzak bir yaşam tarzı
büyük önem taşıyor." ifadele-
rini kullandı.

Fonksiyonel bağırsak has-
talıklarının beslenme alışkan-
lıklarıyla yakından ilgili
olduğunun altını çizen Sarı-
kaya, şu önerilerde bulundu:

"Hastalara düşük FOD-
MAPdiyetini öneriyoruz. Glu-
ten ve laktozdan, alkol ve
kafein içeren içeceklerden
uzak durmalarını tavsiye edi-
yoruz. Gaz yapan kuru fa-
sulye, nohut, mercimek,
Brüksel lahanası ve kereviz
gibi gıdalar da tüketilmemeli.
Hastalar, bu hastalığın kronik
olduğunu ve semptomların
zaman zaman tekrarlayabile-
ceğini unutmamalı. Bu yüz-
den doktorlarıyla sürekli
iletişim halinde olmaları
önemlidir."

Kaynak: AA

“Medipol'den Huzursuz
Bağırsak Sendromu Yorumu”

Dereli köy konutlarının yüzde 75 tamamlandı

OKÜ’de Erasmus+ Programı anlatıldı

Boş arazide yanan tahta parçaları alev aldı
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Küresel danışmanlık şirketi
Bain & Company Partneri Ar-
mandoGuastella, yenilenebilir
enerji dönüşümünün Türki-
ye'nin enerji kaynaklarını çe-
şitlendirirken, bölgesel enerji
piyasasında rekabetçi bir
oyuncu olarak konumlanma-
sını da sağlayarak daha fazla
yatırım çekebilecek ekonomik
bir itici güç olduğunu belir�i.

Guastella, AA muhabirine,
mevcut makroekonomik zor-
lukların ortasında sürdürüle-
bilirliğin iş dünyası için en
önemli öncelik olarak kalması
gerektiğini, bu doğrultuda
enerji dönüşümününde içinde
bulunduğu dört kritik alanda
şirketlere stratejik planlama-
dan somut eylemlere geçiş için
rehberlik e�iklerini söyledi.

COP29 öncesi Dünya Sür-
dürülebilir Kalkınma İş Kon-
seyi (WBCSD) işbirliğinde
yayımladıkları "Küresel İş
Dünyası Atılım Barometresi"
raporuna dikkati çeken Guas-
tella, "İş dünyası liderlerinin
yüzde 91'i net sıfır dönüşü-
münü bir yatırım fırsatı olarak
görüyor, ancak yüzde 1'den
azı bu dönüşümün planlan-
dığı gibi ilerlediğine inanıyor."
diye konuştu.

Guastella, dönüşüm için
gerekli teknolojilerin erişilebi-
lir durumda olduğunu belirte-
rek, "Bazı bölgelerde
standartlar, sübvansiyonlar ve
doğrudan yatırımlar gibi
güçlü politikalar enerji dönü-
şüm çabalarını yönlendir-
mekte ancak değişim hızı hala
yetersiz. Bu on yıl çok kritik ve
düşük karbon teknolojilerinin
yaygın bir şekilde benimsen-
mesini sağlayacak piyasa ko-
şullarını oluşturmak için ek
politika desteği şart." değer-
lendirmesinde bulundu.

2053 net sıfır emisyon
hedefinde yenilenebilir
enerjinin konumu

Türkiye'nin 2053 net sıfır
emisyon hedefine de değinen
ve kömür kullanımının yanı
sıra daha geniş kapsamlı emis-
yon raporlama ve düzenleyici

çerçevelerin oluşturulması ih-
tiyacını bu hedef doğrultu-
sunda başlıca zorluklar olarak
değerlendiren Guastella, şun-
ları kayde�i:

"Türkiye'nin sürdürülebilir
sistemler geliştirme konu-
sunda olgun ekonomilerin
önüne geçme potansiyeli, kilit
Avrupa pazarlarına yakın stra-
tejik coğrafi konumu ve geliş-
mekte olan yenilenebilir enerji
sektörü fırsatlar sunuyor.
2035'e kadar yenilenebilir
enerji kapasitesini önemli öl-
çüde artırma taahhüdüyle
Türkiye, yerli ve uluslararası
yatırımları çekecek yasal ve
politik çerçeveleri güçlendir-
mesi halinde, ekonomik bü-
yüme için bu dönüşümden
yararlanabilecek konumda."

Guastella, yenilenebilir
enerji yatırımları hızlandırıldı-
ğında enerji sektörünün kar-
bon ayak izini önemli ölçüde
azaltabileceğini vurgulayarak,
"Özellikle rüzgar ve güneş
olmak üzere yenilenebilir
enerji dönüşümü, Türkiye'nin
enerji kaynaklarını çeşitlendir-
mesini sağlamanın yanı sıra
bölgesel enerji pazarında reka-
betçi bir oyuncu olarak ko-
numlanmasını sağlayarak
daha fazla yatırım çekebilecek
umut verici bir ekonomik itici
güç." ifadelerini kullandı.

Net sıfır hedefinin, kamu
politikaları ve özel sektör giri-
şimlerinde uyumlu bir eylem
gerektirdiğini aktaran Guas-
tella, "Özel sektör, bilimsel te-
mellere dayalı karbon azaltma
hedeflerini belirlemeli ve doğ-
rulamalı, tedarik zinciri işbirli-
ğini güçlendirmeli.Ayrıca, net
sıfır teknolojilerine ve yenile-
nebilir enerjiye önemli yatı-
rımlar yapılması, kapsamlı
paydaş katılımı ve bilgi payla-
şımı büyük önem taşımakta.
Sürdürülebilir uygulamaların
ülke genelinde benimsenme-
sini teşvik etmek için eğitim ve
farkındalık girişimlerinin de
artırılması gerekecektir." diye
konuştu.

Kaynak: AA

Türkiye'nin yenilenebilir enerji
dönüşümü ekonomiyi destekliyor

Osmaniye Ülkü
Ocakları İl Başkanlı-
ğı'nda bayrak deği-
şimi töreni
gerçekleştirildi.

Ülkü Ocakları
Eğitim ve Kültür
Vakfı Genel Başkanı
Ahmet Yiğit Yıldı-
rım'ın katılımıyla
düzenlenen tö-
rende, Burak Bulut
başkanlık görevini
Mehmet Çağatay
Geçeroğlu'na dev-

re�i.
Ülkü Ocakla-

rında düzenlenen
programda Genel
Başkan Ahmet Yiğit
Yıldırım, yeni İl
Başkanı Mehmet
Çağatay Geçeroğ-
lu'na görevinde ba-
şarılar diledi.

Görev süresi bo-
yunca teşkilata li-
derlik eden Burak
Bulut, görevini dev-
re�iği Geçeroğlu

için hayırlı olsun te-
mennilerinde bu-
lundu.

Burak Bulut,
devri sırasında yap-
tığı konuşmada şu
ifadeleri kullandı:
“Ömrümün sonuna
kadar bir şeref nişa-
nesi olarak taşıyaca-
ğım Osmaniye İl
Başkanlığı vazifemi,
Ülkü Ocakları
Genel Başkanımız
Sayın Ahmet Yiğit

Yıldırım’ın takdirle-
riyle Çağatay Geçe-
roğlu kardeşime
devretmiş bulun-
maktayım. Hayırlı
uğurlu olsun, Allah
u t a n d ı r m a s ı n .
Görev yaptığımız
süreçte elde edilen
bütün başarılar ve
güzel işler teşkilatı-
mıza ve davamıza
ai�ir. Kusurlar ve
eksiklikler ise şah-
sıma ai�ir.Bizlerden

desteklerini hiçbir
zaman esirgemeyen
Liderimiz Sayın
Devlet Bahçeli Bey-
efendi’ye, Genel
Başkanımız Sayın
Ahmet Yiğit Yıldı-
rım Beyefendi’ye,
Genel Merkez yöne-
ticilerimize, teşkilat
mensuplarımıza ve
gönültaşlarımıza
şükranlarımı sunu-
yorum.

Ayrıca Belediye

Başkanımız İbrahim
Çenet, MHP İl Baş-
kanımız Yusuf
Çomu ve diğer dava
arkadaşlarımıza te-
şekkür ederim. Var
ise hakkım, dava-
mıza ve ülküdaşla-
rımıza helaldir.
Sizler de hakkınızı
helal ediniz. Ne
Mutlu Türk’üm Di-
yene!”

Mehmet Ali
Ulugöl

TBMM İnsan
Haklarını İnceleme
Komisyonu Başkanı
ve AK Parti Osma-
niye Milletvekili
Derya Yanık, İnsan
Hakları Evrensel
Beyannamesi'nin
kabulünün 76. yıl
dönümü ve İnsan
Hakları Günü dola-
yısıyla açıklama-
larda bulundu.

Yanık, İnsan
Hakları Evrensel
Beyannamesi'nin
1948'de kabul edil-
diğini; Türkiye'nin
de 1949 yılında be-
yannameye ilk imza
atan ülkelerden biri
olduğunu kayde�i.

Yanık, insan

hakları hukukunun
çerçevesinin belir-
lenmesi açısından
son derece önemli
bir metin olan be-
yannamenin, insan
hakları, mülkiyet
hukuku, eşit ücret
hakkı, seyahat ve
haberleşme hakkı
gibi başlıca konula-
rın temelini oluştur-
duğunu söyledi.

Beyannamenin
kabul edildiği
1948'den bu yana
dünyanın her coğ-
rafyasında dönem
dönem insan hak-
ları ihlalleri yaşan-
dığına işaret eden
Yanık, şöyle ko-
nuştu:

"Bugün dünya-
nın pek çok nokta-
sında insan hakkı
ihlali maalesef
devam ediyor.
Uluslararası metin-
ler, kurum ve kuru-
luşlar önemlidir.
Çünkü bu tür pren-
sipler bir anlamda
bütün üye devletle-
rin ve milletlerin
ortak sözleşmesi ha-
line gelir. Her üye
devle�en altına
imza a�ıkları ortak
kararlara uymala-
rını bekleriz. Nor-
mal ve akli olan
budur ama maale-
sef dünyada özel-
likle son dönemde
çok korkunç insan

hakları ihlallerini
hep beraber izliyo-
ruz, tanık oluyoruz.
Bunlar uluslararası
sistemin gözlerinin
önünde, bazen de
örtülmüş izinleriyle
olageliyor."

Pakistan'ın Keş-
mir bölgesindeki
çatışmaların 77 yıl-
dır sürdüğünü,
Arakan'da Müslü-
manların karşı kar-
şıya kaldıkları
mezalim ve Doğu
Tü r k i s t a n ' d a k i
Uygur Türklerinin
temel hak ve özgür-
lüklerine ilişkin so-
runların devam
e�iğini aktaran
Yanık, İsrail'in Filis-
tin'deki saldırıları
karşısında da artık
sözün bi�iği yerde
olduklarını vurgu-
ladı. İsrail'in, sadece
7 Ekim 2023'ten beri
Gazze'de sürdür-
düğü saldırılarda 50
binin üzerinde insa-
nın öldüğünü, 120
bine yakın insanın
yaralandığını ifade
eden Yanık, "İnsan
Hakları Evrensel
Bildirgesini oluştu-

ran BirleşmişMillet-
ler (BM), tamda var-
lık sebebinin
gereğini yapmak ve
bu çatışmayı dur-
durmak mecburiye-
tinde ama maalesef
Güvenlik Konseyi-
nin 5 daimi üyesinin
herhangi birinin çe-
kincesiyle bütün BM
mekanizmasını kilit-
lemek mümkün."
diye konuştu.

"Sayın Cumhur-
başkanı'mızın her
fırsa�a söylediği
'Dünya 5'ten büyük-
tür' sözünün ne an-
lama geldiğini böyle
mezalim zaman-
larda daha iyi görü-
yoruz." ifadesini
kullanan Yanık, şun-
ları kayde�i:

"İsrail, devlet te-
rörünü öyle bir azılı
hale getirdi ki
BM'nin yardım ku-
ruluşunun mensup-
larını terörist
saydığını ve Gaz-
ze'ye yardım taşıyan
bu kuruluşun ül-
keye girişine izin
vermeyeceklerini
ifade e�i. Çatışma-
ları engellemek için

kurulan, uluslar-
arası kurum ve ku-
ruluşların başında
gelen BM'nin, dün-
yanın pek çok bölge-
sini ilgilendiren,
doğrudan bir soykı-
rım niteliği taşıyan
hareketlere karşı et-
kisiz ve yetkisiz kal-
dığını görüyoruz.
Dolayısıyla böyle bir
sistemin artık dün-
yada sürdürülebilir
olmadığı çok açık.
10Aralık İnsanHak-
ları Günü vesilesiyle
bir kez daha uluslar-
arası sisteme çağrı
yapıyoruz; dünya-
nın hangi nokta-
sında olursa olsun
insan hakları ihlalle-
rinin bir an önce en-
g e l l e n m e s i ,
sorumluların ulus-
lararası hukuk çer-
ç e v e s i n d e
yargılanması, ceza-
larını çekmeleri ve
insanlığın barış, sulh
ve refah ortamında
yaşayabilmesi için
herkesin el birliğiyle
bu çabaya katkıda
bulunması gereki-
yor."

Kaynak: AA

Ülkü Ocakları İl Başkanlığı'nda Bayrak Değişimi

Osmaniye Sağ-
lık İL Müdürlüğü
tarafından er ve er-
başlara yönelik cin-
sel sağlık üreme
sağlığı ve üreme
hakları konularında
seminer verildi.

Kadınların eko-
nomik ve sosyal ya-
şama katılımlarının
güçlendiri lmesi ,
başta eğitim, sağlık
ve istihdam olmak
üzere hayatın tüm
alanlarında hak, fır-
sat ve imkanlardan

tam olarak fayda-
lanmaları ile her
alanda ve düzeyde
temsillerinin ar�ı-
rılması çalışmaları
devam ediyor.

Bu kapsamda,
Milli Savunma Ba-
kanlığı’na bağlı
erbaş ve erlere yö-
nelik cinsel sağlık
üreme sağlığı ve
üreme hakları ko-
nularında İl Sağlık
Müdürlüğü eğitim-
cileri tarafından bir
eğitim semineri

gerçekleştirildi.
İl Sağlık Müdür-

lüğü Halk Sağlığı
Hizmetleri Başkan-
lığında görevli
Halk Sağlığı Uz-
manı Dr. Danyal
Burak Koca tarafın-
dan verilen eğitim
sunum eşliğinde
verildi.

Seminer so-
nunda katılımcıla-
rın soruları
yanıtlandı.

Kaynak: İl Sağ-
lık Müdürlüğü

Er ve erbaşlar için sağlık semineri düzenlendi

Derya Yanık’tan BM'ye "yeni sistem" çağrısı

Isparta'nın Yalvaç ilçe-
sinde, otomobil ile motosik-
letin çarpışması sonucu
meydana gelen kazada mo-
tosiklet sürücüsü yaralandı.

Kaza, saat 09.40 sırala-
rında Yalvaç ilçesi Pazaryu-
karı Mahallesi'nde meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre,
Hastane Caddesi üzerinde
seyir halinde olan Şuayip A.
yönetimindeki 32 YG 217
plakalı kırmızı Fiat Tofaş
marka otomobil, aynı yönde
ilerleyen Dudu Y.'nin kullan-
dığı 32 AES 974 plakalı mo-

tosikletle çarpıştı. Çarpışma-
nın etkisiyle yere savrulan
motosiklet sürücüsü yara-
landı.

Çevredeki vatandaşların
112Acil Çağrı Merkezi'ne ih-
barı üzerine bölgeye polis ve
sağlık ekipleri sevk edildi.
Olay yerine gelen sağlık
ekipleri, yaptıkları ilk müda-
halenin ardından yaralı
Dudu Y.'yi ambulansla Yal-
vaç Devlet Hastanesi'ne kal-
dırdı. Kazayla ilgili inceleme
başlatıldı.

Kaynak: İHA

Otomobil ile motosiklet
çarpıştı: 1 yaralı
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Yozgat'ta, 2019'da kamudan
emekli olduktan oğluna örnek
olmak ve ders çalışma alışkanlığı
kazandırmak amacıyla girdiği
üniversite sınavını kazanan 54
yaşındaki Şerife Kılıç, 3'üncü üni-
versitesini okuyor.

Şefaatli Mal Müdürlüğünde
gelir uzmanlığından 2019'da
emekli olan bir çocuk annesi
Kılıç, 30 yıllık meslek hayatının
ardından oğluna örnek olmak
için üniversite sınavına hazırlan-
maya karar verdi.

Kılıç, geçen yıl girdiği Yük-
seköğretim Kurumları Sınavı'nı
(YKS) kazanarak Yozgat Bozok
Üniversitesi İletişim Fakültesi
Halkla İlişkiler ve Reklamcılık
Bölümü'ne yerleşti.

Fakültede genç öğrencilere
azmiyle örnek olan Kılıç, ev işleri
ve oğlunun eğitimiyle ilgilendik-
ten sonra genellikle geceleri ders-
lerine çalışıyor.

Halkla ilişkiler ve reklamcılık
bölümü 2. sınıf öğrencisi Şerife
Kılıç, AA muhabirine, 1994'te

Anadolu Üniversitesi Açıköğre-
tim Fakültesi Ön Lisans İktisat
Bölümü, 1999'da ise Kırıkkale
Üniversitesi İktisadi ve İdari Bi-
rimler Fakültesi İşletme Bölü-
mü'nü bitirdiğini söyledi.

Geçen yıl oğluna örnek ola-
bilmek ve çalışma azmi kazan-
dırmak amacıyla üniversite
sınavına girdiğini hatırlatan
Kılıç, "Oğlumla bir masada otu-
rup nasıl ders çalışılabilir görsün
diye üniversite sınavına hazır-
landım ve kazandım. Ders çalış-
mam çocuğumu etkiledi,
eskisinden daha iyi. Fakülte bana
da iyi geldi, kendime bir şeyler
katmaya başladım. Gece 00.00'a
kadar ev işlerimi hallediyorum,
sonra 3 saat kadar ders çalışıyo-
rum." diye konuştu.

- "Mezun olunca yüksek li-
sans yapacağım"

İlerleyen yaşına rağmen fa-
kültede öğrenci arkadaşlarının
kendisini kabul e�iğini ve okula
kolay adapte olduğunu dile geti-
ren Kılıç, tecrübesiyle onlara

örnek olmaya çalıştığını ifade
e�i.

Emekli olduktan sonra ileti-
şim fakültesini özellikle seçtiğini
aktaran Kılıç, "İnsan belli bir yaş-
tan sonra konuşmasında, düşün-
mesinde gerileme hissediyor.
İletişim fakültesini özellikle seç-
tim ve geldim. Mezun olunca
yüksek lisans yapacağım." dedi.

- "Bizi kardeşi gibi görüyor"
Kılıç'ın sınıf arkadaşı Jiyan

Şanlı da "Şerife abla bu yaşta
okula geliyor, çabalıyor. Ders ko-
nusunda çok iyi ve sınav öncesi
sorularımızı yanıtlıyor. Bizi kar-
deşi gibi görüyor. Yaşı büyük ol-
duğu için bize sorunlarımızda da
yardımcı oluyor." ifadesini kul-
landı.

Yozgat Bozok Üniversitesi
İletişim Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Zülfiye Acar Şentürk ise fa-
kültelerinde farklı meslek grup-
larından ve emekli birçok
öğrencinin eğitim gördüğünü
kayde�i.

Kaynak: AA

54 yaşındaki kadın,
3'üncü üniversitesini okuyor

ilk denemelerine 90 yıl önce

Antalya'daki Batı Akdeniz Tarımsal Araş-
tırma Enstitüsü Müdürlüğü (BATEM), ilk dene-
meleri 90 yıl önce yapılan ve yaklaşık 4 yıl önce
yeniden başlatılan kahve bitkisini yetiştirme ça-
lışmalarında olumlu sonuçlar aldı.

Kahve ve hurma fidanı yetiştirmek amacıyla
1934'te kurulan "Sıcak İklim Nebatları İstas-
yonu"ndaki çalışmalar, ilk kahve bitki yetiştiri-
ciliği denemelerinde o dönemdeki ekolojik
şartlar ve teknoloji eksikliği nedeniyle başarılı
olamayınca muz üretimine yöneldi.

Yıllar içerisinde başka enstitülerin birleşme-
siyle 2004'ten bu yana BATEM olarak çalışmala-
rını sürdüren enstitü, narenciye, muz, avokado
başta olmak üzere çok farklı sebze vemeyvelerin
yetiştirilmesine öncülük ediyor.

Tarım ve Orman Bakanlığına bağlı olan ens-
titü, 1934'te başlayan kahve serüvenini yeniden
gündeme taşıyarak, 2020'de yurt dışından geti-
rilen tohumları toprakla buluşturdu.

Ana vatanı Etiyopya olan ve Kolombiya, Bre-
zilya, Guatemala, Vietnam gibi ülkelerde yetiş-
tirilen kahve bitkisi, BATEM'in çalışmalarıyla
Antalya topraklarına da uyum sağladı.

Yaklaşık 4 yıl süren çalışma neticesinde
olumlu sonuçlara ulaşan enstitü, kahve bitkisi
yetiştiriciliğini ken�e yaygınlaştırmayı hedefli-
yor. Enstitü Müdürü Dr. Abdullah Ünlü, AA
muhabirine, yarım kalan projeyi başarılı bir şe-
kilde sonuçlandırdıkları için mutlu olduklarını
söyledi.

Antalya'nın narenciye ile anı-
lan bir kent olduğunu ancak son
yıllarda tropik ve subtropik
meyvelerin de yetiştiriciliğiyle
de adını duyurduğunu belirten
Ünlü, AR-GE çalışmaları yapa-
rak yeni ürünleri kente kazan-
dırdıklarını belir�i.

Kahve üretiminin kent için
uygun olduğunu ifade eden
Ünlü, "Kahve bitkisi yetiştirici-
liği geçmiş yıllarda denenmiş
ama o yıllardaki iklim şartları ve
sera teknolojileri uygun olma-
dığı için istenilen sonuç alına-
mamış. Yıllar sonra Antalya
Valiliği, Tarım İl Müdürlüğü ve
enstitümüz protokol imzalaya-
rak, Türkiye'de yeniden kahve
serüvenine başladık. Türkiye'de

kahve tüketimi ar�ı. Ülke olarak ciddi anlamda
yurt dışından kahve çekirdeği alıyoruz." dedi.

Projeye 2020'de başladıklarını ancak küresel
salgın nedeniyle fidan getiremediklerini sadece
tohumu ülkeye getirdiklerini anlatan Ünlü, dün-
yada 5 kahve türü olduğunu, Türkiye'de "Ara-
bica" türü üzerinde çalıştıklarını kayde�i.

Tescilden sonra seri üretim başlayacak
Tohumlar üzerinde çalışma yaptıktan sonra

2 yıl önce tohumları Gazipaşa'daki serada top-
rakla buluşturduklarını belirten Ünlü, "İki yıl se-
rada gözlemlerini yapacağız. Adaptasyon
çalışmalarını yapıp, hızlı bir şekilde fidan yetiş-
tirip, üreticilere dağıtacağız. Antalya'da kahve
fidanını yaygınlaştırarak Türkiye'yi dışa bağım-
lılıktan kurtarmak istiyoruz." diye konuştu.

Ünlü, tohumda tescil ve sertifikasyon çalış-
malarına da başladıklarını vurgulayarak, elle-
rinde yaklaşık 100 fidan olduğunu ve
çiçeklerinde gerekli gözlemleri yaptıktan sonra
tescil e�ireceklerini söyledi.

Çalışmaların şu ana kadar başarılı ilerlediğini
dile getiren Ünlü, "Tescil çalışmalarını tamamla-
dıktan sonra seri üretime geçeceğiz. 2-3 yıl
içinde fidan sayımız daha da artacak." ifadesini
kullandı.

Ünlü, ileriki yıllarda Arabica türünün dı-
şında farklı türlerde ıslah çalışmalarını da baş-
latacaklarını sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

başlanan kahve bitkisi yetiştiriliyor
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Osmaniye AK
Parti Gençlik Kolları
İl Başkanı Ömer
Faruk Bozkan, 5 yıl-
dır sürdürdüğü gör-
evinden ayrıldığını
açıkladı.

Bozkan, yaptığı
yazılı açıklamada
onur, gurur ve şe-
refle yürü�üğü AK
Parti İl Gençlik Kol-
ları Başkanlığı gör-
evinden genel
merkezle istişareler
sonucunda yaş had-
dinden dolayı ayrıl-
dığını belir�i.

Cumhurbaşkanı
ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’ın “As-
lolan Allah'ın
verdiği can emane-
tini hakkıyla teslim
etmek ve gökkub-
bede hoş bir seda bı-

rakmaktır" sözünü
hatırlatan Bozkan,
gençliğinin ilk yılla-
rından itibaren
Gençlik Kollarının
her bir sa�asında
inandığı uğurda
elinden geldiğince
mücadele etmekten
büyük bir onur duy-
duğunu aktardı.

Görev süresince
kendisine destek ve-
renlere teşekkür
eden Bozkan, açıkla-
masında şu ifadelere
yer verdi:

“Yürü�üğümüz
bu şerefli mücade-
lede bizleri yalnız bı-
rakmayan başta
Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdo-
ğan olmak üzere
GenelMerkezGenç-
lik Kolları başkanı-
mız Eyyüp Kadir

İnan, Teşkilat Başka-
nımızAv. Yusuf İbiş,
MYK ve MKYK
Üyelerimize, Önceki
dönem Aile ve Sos-
yal Politikalar Baka-
nımız ve Osmaniye
Mi l l e t vek i l im iz
Derya Yanık, Millet-
vekilimiz Seydi Gül-
soy, İl Başkanımız
Mehmet Sadi Bin-
boğa, MKYK üye-
miz Geçmiş Dönem
Milletvekilimiz İs-
mail Kaya, Geçmiş
Dönem Milletvekili-
miz Mücahit Dur-
muşoğlu, Geçmiş
Dönem il Başkanı-
mız Av. Hamza Tor,
Geçmiş Dönem il
Başkanımız Servet
Alibekiroğlu, Kadın
Kolları Başkanımız
SultanOkur, Geçmiş
Dönem Kadın Kol-

ları Başkanımız
Emine Sofuoğlu
Çoşkun, değerli
Eşim ve ailem öze-
linde bu kutlu da-
vada görev
süresince şahsıma
desteklerini esirge-
meyen değerli
Eşime, Aileme, Teş-
kilatlarımıza ve tüm
Osmaniyeli hem-
şehrilerime teşek-

kür ediyor, neferi
olduğum AK Parti-
mize Osmaniye
Merkez İl Genel
Meclis Üyesi olarak,
partimizce verilecek
her türlü görevde
yer alarak dava-
mıza bir ömür hiz-
met etmeye devam
etmekten onur du-
yacağımı ifade edi-
y o r u m .

Gerçekleştirdiğimiz
çalışmalarda her
zaman birlik ve be-
raberlik içerisinde
partimiz ve şahsıma
destek olan Gençlik
Kolları Yönetimi-
mize, İlçe, Belde,
Köy, Mahalle Genç-
lik Kolları Teşkilatı-
mıza, şükranlarımı
sunarım”

Haber Bülteni

Osmaniye’nin
Düziçi ilçesinde
çıkan orman yan-
gını ekiplerin hızlı
müdahalesi saye-
sinde kontrol altına
alınarak söndü-
rüldü.

Edinilen bilgiye
göre, Düziçi ilçesine
bağlı, Gökçayır kö-
yünde ormanlık
alanda yangın baş-
ladığını görenler
durumu hemen yet-
kililere bildirdi.

İhbar üzerine
yangın bölgesine
Düziçi Orman İş-
letme Müdürlü-
ğüne bağlı
arazözler ve yangın
ilk müdahale ekip-
leri sevk edildi.

Yangın ekiplerin
zamanında müda-
halesiyle büyüme-
den söndürüldü.
Yangında 200 met-
rekarelik örtülü
alan zarar gördü.

Kaynak: İHA

Düziçi’nde çıkan Orman yangını korkuttu

Ülkelerine dönmek iste-
yen Suriyelilerin Hatay'daki
Cilvegözü, Yayladağı ve Zey-
tindalı sınır kapılarından geç-
işleri sürüyor.

İç savaş sırasında Türki-
ye'ye sığınan Suriyeliler, 61
yıllık Baas rejiminin devril-
mesi sonrasında ülkelerine
dönmek için Hatay'daki 3
sınır kapısını da kullanıyor.

Suriyeliler, kapı önlerinde
jandarma ekiplerinin düzen
sağlamak üzere kurduğu ba-
riyer koridorunda işlemleri
için sıra bekliyor. Sırası gelen
Suriyeliler, gümrük işlemleri-
nin tamamlanmasıyla sınır-
dan geçiş yapıyor.

Ellerinde veya el arabala-
rında taşıdıkları kıyafet,
yatak, döşek ve mutfak ge-
reçleri gibi eşyalarını da yan-
larında götüren Suriyelilere,
jandarma ve İl Göç İdaresi
Müdürlüğü ekipleri de yar-
dımcı oluyor.

Cilvegözü ve Yayladağı
sınır kapılarına konuşlandırı-
lan Göç İdaresi Mobil Hizmet
Birimi araçları da Suriyelile-
rin çıkış işlemlerinin hızlan-
masına katkı sağlıyor.

Türk Kızılay ve bazı yar-
dım kuruluşları, Cilvegözü
Sınır Kapısı yakınlarında Su-
riyeli ailelere, bölgede tedbir
alan jandarma ekiplerine ve
basın mensuplarına sıcak
çorba ve çeşitli ikramlarda
bulunuyor.

"Allah'ın izniyle yeni
bir hayat kuracağız"

Cilvegözü Sınır Kapı-
sı'nda geçiş için bekleyen
Vahit El Bitar, gazetecilere, 10
yıldır Türkiye'de olduklarını,
artık memlekete dönme va-
kitlerinin geldiğini söyledi.

Türkiye'ye sığındıkları
günden itibaren Mersin'in
Tarsus ilçesinde yaşadıklarını
belirten Bitar, şöyle devam
e�i:

"Annemiz, babamız Suri-
ye'de, artık evimize dönme-
miz gerekiyor. Allah'ın
izniyle yeni bir hayat kuraca-
ğız, o yüzden çok heyecanlı-
yız. Hayata sıfırdan
başlayacağız. Türkiye'den, in-
sanlarından, hükümetinden,
Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan Bey'den çok
memnunuz. Savaş bi�i çok
mutluyuz."

"Akrabalarımız
bizi bekliyor"

İman El Cemal ise ailesin-

den 4 kişiyle 13 yıl sonra İd-
lib'e döneceğini dile getirdi.

Vatan topraklarına kavu-
şacak olmanın heyecanı içeri-
sinde olduklarını ifade eden
El Cemal, "Heyecandan ağla-
yacağım, akrabalarımız bizi
bekliyor. Türkiye bizim sığın-
mamızı sağladı, çok teşekkür
ediyoruz." diye konuştu.

Türkiye'de lise eğitimi
gördüğünü, eğitimini bırak-
tığı için üzgün olduğunu an-
latan El Cemal, "Okulumu
bırakıp gidiyorum, elimde
olan bir durum değil, inşallah
eğitimime devam ederim."
ifadelerini kullandı.

10 yaşındaki Himar El
Cemal de hayatında hiç gör-
mediği ülkesine ilk kez gide-
ceğini ve bunun için çok
heyecanlı olduğunu belirte-
rek, "Orada babaannem var,
onu ilk kez göreceğim." dedi.

Muhammed El Mansur, 7
yıl sonra memleketi Hama'ya
dönmenin mutluluğunu ya-
şadığını dile getirdi.

"Yıllar sonra memlekete
gitmek çok
güzel bir duygu"

Yayladağı Sınır Kapı-
sı'ndan geçerek ülkesine git-
mek için sıra bekleyenlerden
18 yaşındaki Muhammet
Hasan, memleketi Lazkiye'ye
döneceğini ifade e�i.

Yaklaşık 13 yıl sonra doğ-
duğu topraklara dönmenin
mutluluğunu yaşadığını an-
latan Hasan, "Yaşamak için
savaştan kaçtık ve burada çok
güzel günler yaşadık. Çok sa-
yıda Türk arkadaşlarım oldu,
onlarla birlikte bir aile olduk.
Şu an vatanımıza geri dönü-
yoruz, Türkiye Cumhuriye-
ti'ne çok teşekkür ediyoruz.
Yıllar sonra memlekete git-
mek çok güzel bir duygu,
bütün dünya sanki benim
oldu, aileme kavuşacağım.
Recep Tayyip Erdoğan Başka-
nımıza çok teşekkür ediyo-
rum." şeklinde konuştu.

Wissam Hüssein (55) de
savaşın bitmesiyle ülkesine
dönmeye karar verdiğini be-
lirterek, Türkiye'ye bu süreç-
teki destekleri için teşekkür
e�i.

Ülkesine dönen Suriyeli-
lerden 65 yaşındaki Muham-
met Hadduni de 13 yıl sonra
vatan topraklarına gidebile-
ceği için mutlu olduğunu dile
getirdi.

Kaynak: AA

“Suriyeliler Hatay'daki
3 Sınır Kapısını Kullanıyor”

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
Kaymakam Erdinç
Dolu’nun eşi Şenay
Yerli Dolu, ‘‘Kadirli
Kadın Buluşmaları’’
Projesi kapsamında
Tozlu ve Tekeli Köy-
lerinde kadınlarla
buluştu.

Projesinin amacı-
nın ilçedeki her bir

kadına ulaşmak, ta-
leplerini, önerilerini
dinleyip çözüm bul-
maya çalışmak ve
birçok konuda bilgi-
lendirme yapıp far-
kındalık oluşturmak
olduğu belirtildi.

Buluşmada, ka-
dınlara yönelik şid-
det, kadınlarda sık
görülen kanser tür-

leri ve yaptırılması
gereken taramalar,
normal doğumunve
anne sütünün çocuk
gelişiminde önemi
ile KADES (Kadın
Acil Destek) uygula-
ması hakkında bilgi-
lendirme yapıldı.

Kaymakam eşi
Şenay Yerli Dolu,
gönülden sohbetle-

rin yapıldığı köy zi-
yaretlerindemisafir-
perverlikleri ve
güler yüzleri için
Tozlu köyü muhtarı
eşi Şerife Pakna, Te-
keli köyü muhtarı
eşi Tayyibe İnceoğlu,
köy ziyaretlerine
eşlik ederek bilgilen-
dirmeler yapan Ka-
dirli Sosyal

Hizmetler Müdiresi
HavvaDemirMor’a,
İlçe Sağlık Müdür-
lüğü Kanser Erken
Teşhis Tarama ve
Eğitim Merkezi Gö-
revlileri Hemşire
Hilal Albayrak,
Hemşire Figen Tek-
demir, Sağlık Me-
muru Emine
Gökşenli veGebe Sı-

nıfı Çalışanları
Hemşire Hayriye
Erat, Hemşire Me-
şika Direk, Hemşire
Neslihan Kaya, Jan-
darma Uzman
Çavuş Süleyman
Alkan ve toplantıya
katılan tüm kadın-
lara teşekkür e�i.

Kadirli
Kaymakamlığı

Köylerde KADES uygulaması tanıtılıyor

AK Parti Gençlik Kollarında ayrılık

Osmaniye Valisi Dr.
Erdinç Yılmaz, şehit
Jandarma Er Ergün
Çarpanalı’nın aile-
sini evlerinde ziyaret
e�i.
Yılmaz, vatani gör-
evini yaptığı Hak-
kari Çukurca da
Pirinççeken Karako-
luna 19.11.1993 tari-
hinde bölücü terör

örgütü mensupla-
rınca yapılan silahlı
saldırıda ağır yarala-
narak tedavi görmek
üzere kaldırıldığı
Diyarbakır Askeri
Hastanesinde 21
Kasım 1993 tari-
hinde Şehit olan Jan-
darma Er Ergün
Çarpanalı’nın aile-
sini evlerinde ziyaret

e�i.
Ziyare�e Aile ve
Sosyal Hizmetler İl
Müdür Yardımcısı
Ali Kılıçkeser de yer
aldı.
Ziyaret sırasında
Kur'an-ı Kerim
okundu ve Şehitler
için dua edildi.
Şehit ailesinin hatır-
larını sorarak bir

süre sohbet eden
Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz, şehidin Aile-
sine Kur'an-ı Kerim
ve Bayrağımızı tak-
dim e�i. Vali Yılmaz
ziyareti sırasında
yaptığı konuşmada,
Şehide Allah’tan
rahmet dileyerek,
“Aziz Şehitlerimize
olan borcumuzuhiç-

bir zaman ödeyeme-
yiz. Şehitlerimizin
hatıralarını yaşat-
mak, ailelerinin ya-
nında olmak
hepimizin boynu-
nun borcudur. Kapı-
mız, gönlümüz
Şehitlerimizin Aile-
lerine her daim açık-
tır. Şehidimize,
Allah gani rahmet

eylesin, mekânı cen-
net olsun. Bu vesile
ile Şehitlerimize Al-
lah’tan rahmet, aile-
lerine sabırlar
diliyorum” diye ko-
nuştu.
Şehit Ailesi, Vali Dr.
Erdinç Yılmaz'a zi-
yareti nedeniyle te-
şekkür e�i.

Kaynak: Valilik

Vali Yılmaz’dan, şehit ailesine ziyaret
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